
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 4 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā         2025. gada 19. martā 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Jevgēnija Sviridenkova. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 13 deputāti:  

komitejas locekļi: 

Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 
(JKP) (no plkst. 9.00 līdz plkst. 12.15 piedalās klātienē un no plkst. 13.00 piedalās attālināti, 
izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta 
(LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 
sarunu rīku), Kristīne Lakševica (LRA) (no plkst. 9.00 līdz plkst. 12.15 piedalās klātienē un no 
plkst. 13.00 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Jānis Leja 
(S) (līdz plkst. 13.57), Gatis Miglāns (LZS) (no plkst. 9.00 līdz plkst. 12.15 piedalās klātienē un 
no plkst. 13.00 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Liāna 
Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Raivis Pauls (LZS) (pamatdarbā), Arnis Rozītis (LRA) 
(veselības stāvokļa dēļ). 

Komitejas sēdē piedalās: 

pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: Diāna Čūriška, Jānis Galakrodznieks, Monika 
Griezne, Everita Kāpa, Vollijs Kuks, Sarmīte Mūze, Inga Pērkone, Rita Rossoha-Sadoviča. 

citi: Ādažu novada Vēlēšanu komisijas priekšsēdētāja Agita Berkmane, pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss” direktors Lauris Bernāns, Ādažu novada pašvaldības policijas 
inspektors Oskars Bērziņš, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. 
vietnieks Artis Brūvers, Ādažu novada pašvaldības policijas priekšnieks Oskars Feldmanis, 
Ādažu novada būvvaldes vadītājs Ainārs Grikmanis, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” direktora 2. vietniece Elīna Klindžāne, Ādažu novada sociālā dienesta vadītāja 
Ieva Roze, Ādažu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja Ineta Stasjule, Pašvaldības mantas 
iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs Edvīns Šēpers. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2025. gada 19. marta sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 
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2. Par apbūvētas zemes vienības Alderu ielā 33, Baltezerā pirkšanu. 

3. Par dzīvokļa Rīgas ielā 2-12, Carnikavā, nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss”. 

4. Par Ādažu novada pašvaldības domes piekrišanu zemes “Alkšņi 10”, Alderos iegūšanai 
īpašumā. 

5. Par Ādažu novada pašvaldības domes piekrišanu zemes Podnieku iela 35 un Podnieku iela 
37 zemes domājamās daļas, Ādažos  iegūšanai īpašumā. 

6. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Jaunkūlu ielā 19, Ādažos. 

7. Par dzīvokļu īpašuma Kanāla ielā 66-2, Alderos, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma Zileņu ielā 11, Gaujā, izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 
izsoles rīkošanu. 

9. Par kustamās mantas – mežaudzes cirsmas nekustamajā īpašumā “Laveru meži”, 
Carnikavas pagasts, izsoles atzīšanu par nenotikušu un jaunas izsoles organizēšanu (4 
zemes vienības). 

10. Par kustamās mantas – mežaudzes cirsmas nekustamajā īpašumā “Laveru mežiņš”, 
Carnikavas pagasts, izsoles atzīšanu par nenotikušu un jaunas izsoles organizēšanu (2 
zemes vienības). 

11. Par dalību valsts atbalsta saņemšanā zivsaimniecības attīstībai no Zivju fonda finanšu 
līdzekļiem. 

12. Par dalību Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta finansēto projektu atklātajā konkursā 
“Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana Iekšlietu ministrijas sistēmas iestāžu un 
pašvaldību policijas institūciju ēkās”. 

13. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 27. jūlija lēmumā Nr. 358 
“Par dalību “New Bauhaus” iniciatīvā”. 

14. Par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas apstiprināšanu. 

15. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. 
septembra saistošajos noteikumos Nr. 73/2022 “Pašvaldības nozīmes ceļu un ielu 
uzturēšanas kārtība Ādažu novadā”” projektu. 

16. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 28. marta nolikumā 
Nr. 10 “Fotokonkursa “Mans Ādažu novads” nolikums”” projektu. 

17. Par priekšlikumu bērna piedzimšanas pabalsta pārskatīšanai. 

18. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. gada budžeta 
tāmē. 

19. Par grozījumiem pašvaldības 2025. gada budžetā. 

20. Par deputāta Jāņa Lejas iesniegumu par nekustamā īpašuma nodokļa likmes pārskatīšanu. 

21. Par pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par SIA “Ādažu ūdens” valdi. 

22. Par informatīvo ziņojumu par Jūras ielas 4, Carnikavā ēkas turpmāko izmantošanu. 

23. Par informatīvo ziņojumu par ciemu attīstības plānu izstrādi. 

24. Par Bāriņtiesas pārskata ziņojumu par darbu 2024. gadā. 

25. Par Ādažu novada Vēlēšanu komisijas informatīvo ziņojumu. 
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1. Par Finanšu komitejas 2025. gada 19. marta sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone (LRA)) 

Ierosina veikt šādas izmaiņas Finanšu komitejas 2025. gada 19. marta sēdes darba kārtībā, 
attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju: 

1. svītrot 2. jautājumu “Par pašvaldības nekustamā īpašuma ”D/S Salūts koplietošanas 
zeme” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1914 daļas iznomāšanu pie 
Ahātu ielas 20, Gaujā”, jo objektīvu iemeslu dēļ iesniedzējs nevar piedalīties komitejas 
sēdē un sniegt savus paskaidrojumus par lietas apstākļiem; 

2. papildināt ar 21. jautājumu “Par pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par SIA “Ādažu 
ūdens” valdi” un 22. jautājumu “Par informatīvo ziņojumu par Jūras ielas 4, Carnikavā 
ēkas turpmāko izmantošanu”. 

Aicina apstiprināt Finanšu komitejas 2025. gada 19. marta sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par"  "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2025. gada 19. marta sēdes darba kārtību. 

2. Par apbūvētas zemes vienības Alderu ielā 33, Baltezerā pirkšanu 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par Rīgas valstspilsētas pašvaldības Īpašuma departamenta (Rīgas valstspilsētas 
pašvaldība turpmāk – iesniedzējs) šā gada 17. februāra paziņojumu Nr. DI-25-97-paz (reģ. Nr. 
ĀNP/1-11-1/25/1143) par iesniedzējam piederošas apbūvētas zemes vienības Alderu ielā 33, 
Baltezerā, Ādažu pagastā, Ādažu novadā, 0,1908 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 013 
0412 (turpmāk – zemes vienība) atsavināšanu Ādažu novada pašvaldībai kā uz zemes vienības 
atrodošās un uz pašvaldības vārda zemesgrāmatā ierakstītas garāžu ēkas ar kadastra 
apzīmējumu 8044 013 0412 001 (turpmāk – garāžu ēka) īpašniecei. 

Informē par sagatavoto lēmumprojektu ar ierosinājumu slēgt pirkuma līgumu par Rīgas 
valstspilsētas pašvaldībai piederošu zemes īpašumu ar nosaukumu “Baltauši” (kadastra Nr. 
8044 013 0412), kura sastāvā ietilpst zemes vienība 0,1908 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 
8044 013 0412 un adresi Alderu iela 33, Baltezers, Ādažu pag., Ādažu nov., uz kuras atrodas 
uz Ādažu novada pašvaldības vārda zemesgrāmatā ierakstīta garāžu ēka ar kadastra 
apzīmējumu 8044 013 0412 001. 

J. LEJA, D. ČŪRIŠKA, K. MIĶELSONE, E. KĀPA debatē par: 

1. garāžu izbūves vēsturi un to piederību (D. Čūriška informē, ka visas garāžas ir izbūvētas 
uz Rīgas valstspilsētas pašvaldības zemes un pašreiz ir ierakstītas uz Ādažu novada 
pašvaldības vārda, taču tagad ir jāsakārto zemes jautājums, pēc kā pašvaldības domei 
būs jāpieņem lēmums par īpašumu turpmāko izmantošanu.); 

2. garāžu iznomāšanu un nomas maksu (D. Čūriška informē, ka vienas garāžas nomas 
maksa ir 70 euro mēnesī. K. Miķelsone informē, ka tika veikts garāžu novērtējums un 
tie tika iznomāti iepriekšējiem nomniekiem. E. Kāpa skaidro, ka zeme piederēja SIA 
“Rīgas ūdens”, kas deva atļauju garāžu celšanai, taču zemes reformas laikā zeme tika 
ierakstīta Rīgas valstspilsētas pašvaldībai, savukārt ēkas – Ādažu novada pašvaldībai, 
kas rezultātā izveidojies dalītais īpašums. Informē, ka garāžas tiek iznomātas bijušajiem 
SIA “Rīgas ūdens” darbiniekiem.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par apbūvētas zemes vienības Alderu ielā 33, Baltezerā pirkšanu” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 
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3. Par dzīvokļa Rīgas ielā 2-12, Carnikavā, nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss” 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo, ka pašvaldības domes 2022. gada 23. februāra saistošo noteikumu Nr. 17/2022 
“Pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” nolikums” 7. punktā pašvaldības 
aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) ir noteikts pienākums 
apsaimniekot un labiekārtot tai pārvaldībā nodotos pašvaldības nekustamos īpašumus. Informē 
par lēmumprojektu, kas paredz nodot aģentūrai pārvaldībā pašvaldības nekustamo īpašumu – 
dzīvokļa īpašumu Nr. 12 (kad. Nr. 8052 900 0452), ar kopējo platību 55,81 m2 un pie dzīvokļa 
īpašuma piederošām 5581/116766 kopīpašuma domājamām daļām no daudzdzīvokļu mājas un 
zemes Rīgas iela 2, Carnikava, Carnikavas pag., Ādažu nov., ar zemes vienības kadastra 
apzīmējumu 8052 004 0608, līdz ar dokumentiem, kas uz to attiecas. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dzīvokļa Rīgas ielā 2-12, Carnikavā, nodošanu pārvaldībā 
pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

4. Par Ādažu novada pašvaldības domes piekrišanu zemes “Alkšņi 10”, Alderos 
iegūšanai īpašumā 

(Vollijs Kuks) 

Ziņo par Krievijas Federācijas pilsones (vārds, uzvārds), deklarētā adrese: (adrese), šā gada 11. 
marta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/1607) ar lūgumu izsniegt izziņu par pašvaldības 
domes piekrišanu nekustamā īpašuma “Alkšņi 10”, Ādažu pag., Ādažu nov., reģistrācijai 
zemesgrāmatā saskaņā ar likuma “Par zemes privatizāciju lauku apvidos” 30. pantā noteikto 
darījumu izskatīšanas kārtību. Iesniegumam pievienots šā gada 27. februāra Nekustamā 
īpašuma pirkuma līgums. Iesniegumā norādīts zemesgabala turpmākās izmantošanas mērķis – 
individuālo dzīvojamo māju apbūve. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), 
Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arta Deniņa (JKP), Gatis Miglāns (LZS)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības domes piekrišanu zemes “Alkšņi 10”, 
Alderos iegūšanai īpašumā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
27. marta sēdē. 

5. Par Ādažu novada pašvaldības domes piekrišanu zemes Podnieku iela 35 un Podnieku 
iela 37 zemes domājamās daļas, Ādažos  iegūšanai īpašumā 

(Vollijs Kuks) 

Ziņo par Krievijas Federācijas pilsoņa (vārds, uzvārds), dzimis (dzimšanas dati), šā gada 10. 
marta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/1564) ar lūgumu izsniegt izziņu par pašvaldības 
domes piekrišanu nekustamā īpašuma Ādažos, Podnieku iela 35 zemes vienības (kad. apz. 8044 
011 0742) un Podnieku iela 37 zemes vienības (kad. apz. 8044 011 0741) ½ domājamās daļas 
(turpmāk kopā arī – zemesgabali) iegūšanai īpašumā. Iesniegumam pievienots šā gada 6. marta 
Pirkuma līgums. Iesniegumā norādīts zemesgabala turpmākās izmantošanas mērķis – 
individuālo dzīvojamo māju apbūve. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
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Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arta Deniņa (JKP)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības domes piekrišanu zemes Podnieku iela 
35 un Podnieku iela 37 zemes domājamās daļas, Ādažos  iegūšanai īpašumā” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

6. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Jaunkūlu ielā 19, 
Ādažos 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nepieciešamību apstiprināt atsavināšanai nodotā pašvaldības nekustamā īpašuma ar 
kadastra numuru 8044 010 0123, sastāvā ietilpstošas, apbūvētas zemes vienības 0,0419 ha 
platībā, ar kadastra apzīmējumu 8044 010 0123 un adresi Jaunkūlu iela 19, Ādaži, Ādažu nov., 
nosacīto cenu – 2300 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Jaunkūlu 
ielā 19, Ādažos” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta 
sēdē. 

7. Par dzīvokļu īpašuma Kanāla ielā 66-2, Alderos, nosacītās cenas apstiprināšanu 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nepieciešamību apstiprināt atsavināšanai nodotā pašvaldības dzīvokļa īpašuma 
(kadastra numurs 8044 900 1458) Kanāla ielā 66-2, Alderos, Ādažu pag., Ādažu nov., kura 
sastāvā ietilpst dzīvoklis (platība 29,1 m2), 2903/10816 domājamās daļas no daudzdzīvokļu 
mājas (kadastra apzīmējums 8044 014 0110 001) un zemes (kadastra apzīmējums 8044 014 
0110 un 8044 014 0111), nosacīto cenu – 13400 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dzīvokļu īpašuma Kanāla ielā 66-2, Alderos, nosacītās cenas 
apstiprināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta 
sēdē. 

8. Par nekustamā īpašuma Zileņu ielā 11, Gaujā, izsoles atzīšanu par nenotikušu un 
atkārtotas izsoles rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 7. martā sagatavotu aktu Nr. 
3980780/0/2025-AKT (turpmāk – akts) par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 
8052 002 1671, kas sastāv no zemes vienības 0,0579 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 
002 1671 ar adresi: Zileņu iela 11, Gauja, Carnikavas pag., Ādažu nov. (turpmāk – īpašums), 
1. izsoles atzīšanu par nenotikušu, ievērojot to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles 
dalībnieks. Akts apstiprināts ar Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 
(turpmāk – komisija) šā gada 10. marta lēmumu (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-2/25/4). Informē par 
sagatavoto lēmumprojektu, kas ar uzdevumu Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas 
komisijai nosaka organizēt noteiktā nekustamā īpašuma otro izsoli, nepazeminot nosacīto cenu 
(izsoles sākumcenu) 25000 euro, nosakot izsoles soli 1000 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma Zileņu ielā 11, Gaujā, izsoles atzīšanu par 
nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 27. marta sēdē. 
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9. Par kustamās mantas – mežaudzes cirsmas nekustamajā īpašumā “Laveru meži”, 
Carnikavas pagasts, izsoles atzīšanu par nenotikušu un jaunas izsoles organizēšanu (4 

zemes vienības) 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 7. martā sagatavotu aktu Nr. 
3981025/0/2025-AKT (turpmāk – akts) par pašvaldības kustamās mantas – mežaudzes cirsmas 
nekustamā īpašuma “Laveru meži”, kadastra numurs 8052 005 1269, atrašanās vieta: 
Carnikavas pagasts, Ādažu novads, sastāvā esošajām zemes vienībām. Informē par sagatavoto 
lēmumprojektu, kas ar uzdevumu Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijai 
nosaka pēc kokmateriālu tirgus izpētes līdz šā gada 30. septembrim iniciēt noteiktās kustamās 
mantas otro elektronisko izsoli un informēt par pieņemto lēmumu pašvaldības Centrālās 
pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par kustamās mantas – mežaudzes cirsmas nekustamajā īpašumā 
“Laveru meži”, Carnikavas pagasts, izsoles atzīšanu par nenotikušu un jaunas izsoles 
organizēšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

10. Par kustamās mantas – mežaudzes cirsmas nekustamajā īpašumā “Laveru mežiņš”, 
Carnikavas pagasts, izsoles atzīšanu par nenotikušu un jaunas izsoles organizēšanu (2 

zemes vienības) 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 7. martā sagatavotu aktu Nr. 
3981028/0/2025-AKT (turpmāk – akts) par pašvaldības kustamās mantas – mežaudzes cirsmas 
nekustamā īpašuma “Laveru mežiņš”, kadastra numurs 8052 005 1806, atrašanās vieta: 
Carnikavas pagasts, Ādažu novads, sastāvā esošajām zemes vienībām. Informē par sagatavoto 
lēmumprojektu, kas ar uzdevumu Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijai 
nosaka pēc kokmateriālu tirgus izpētes līdz šā gada 30. septembrim iniciēt noteiktās kustamās 
mantas otro elektronisko izsoli un informēt par pieņemto lēmumu pašvaldības Centrālās 
pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par kustamās mantas – mežaudzes cirsmas nekustamajā īpašumā 
“Laveru mežiņš”, Carnikavas pagasts, izsoles atzīšanu par nenotikušu un jaunas izsoles 
organizēšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

11. Par dalību valsts atbalsta saņemšanā zivsaimniecības attīstībai no Zivju fonda 
finanšu līdzekļiem 

(Oskars Bērziņš) 

Ziņo, ka Zemkopības ministrija izsludināja projektu iesniegumu iesniegšanas 2025. gada pirmo 
kārtu Zivju resursu aizsardzības pasākumiem, ko veic valsts iestādes vai pašvaldības, kuru 
kompetencē ir zivju resursu aizsardzība (publicēts: https://www.lad.gov.lv/lv/katalogs/valsts-
zivju-fonds). Informē par sagatavoto lēmumprojektu, kas paredz konceptuāli atbalstīt 
pašvaldības dalību valsts atbalsta saņemšanā zivsaimniecības attīstībai no Zivju fonda finanšu 
līdzekļiem, paredzot piecu videonovērošanas kameru iegādi, tostarp trīs elektrības pieslēgumus 
ar kabeļlīniju izbūvi. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību valsts atbalsta saņemšanā zivsaimniecības attīstībai no 
Zivju fonda finanšu līdzekļiem” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 27. marta sēdē. 
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12. Par dalību Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta finansēto projektu atklātajā 
konkursā “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana Iekšlietu ministrijas sistēmas 

iestāžu un pašvaldību policijas institūciju ēkās” 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka Klimata un enerģētikas ministrija un SIA “Vides investīciju fonds” aicina iesniegt 
projekta iesniegumus Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta (turpmāk – EKII) finansēto 
projektu atklāta konkursa “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana Iekšlietu ministrijas 
sistēmas iestāžu un pašvaldību policijas institūciju ēkās” (turpmāk – konkurss) ietvaros. EKII 
konkursa mērķis ir siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana un energoefektivitātes 
uzlabošana, veicot arī pašvaldību policijas institūciju lietošanā esošo ēku pārbūvi vai 
atjaunošanu. Konkursa ietvaros vienam projektam pieejamais finansējums ir līdz 1500000 euro. 
Maksimāli pieļaujamā EKII atbalsta intensitāte nepārsniedz 80 % no projekta kopējām 
attiecināmajām izmaksām. Projektu īstenošanas periods ir pieci gadi no projekta līguma spēkā 
stāšanās dienas. Projekta iesniedzējs konkursa ietvaros var būt arī pašvaldība. Informē par 
sagatavoto lēmumprojektu, kas paredz konceptuāli atbalstīt pašvaldības dalību Emisijas kvotu 
izsolīšanas instrumenta finansēto projektu atklāta konkursā “Siltumnīcefekta gāzu emisiju 
samazināšana Iekšlietu ministrijas sistēmas iestāžu un pašvaldību policijas institūciju ēkās”, 
paredzot Ādažu novada pašvaldības policijas ēkas Depo iela 2, Ādažos atjaunošanu. 

I. KRASTIŅŠ, K. MIĶELSONE, L. BERNĀNS, I. PĒRKONE, J. VAIVADS, J. LEJA debatē 
par: 

1. projekta budžeta izmaksām (K. Miķelsone informē, ka pašvaldības Projektu 
uzraudzības komisijā projekts, kas sastāv no vecās ēkas atjaunošanas un jaunās ēkas 
izbūves, tika prezentēts un ir jāņem vērā, ka jaunbūves izbūves izmaksas, ko veido arī 
tikli, pamati un komunikācijas, tika sarēķinātas, ņemot vērā esošās tirgus cenas.); 

2. projekta īstenošanas vietu – Depo iela 2, Ādaži, un iespēju projektu īstenot Pirmajā ielā 
42A, Ādažos (L. Bernāns informē, ka abas vietas tika izskatītas un tika rūpīgi izvērtēta 
telpu pielāgošana abās adresēs. Informē, ka Depo iela 2 gadījumā pašvaldība var saņemt 
līdzfinansējumu un novadā būs vēl viena energoefektīva ēka, savukārt, ja projektu 
īstenos Pirmajā ielā 42A, tad pašvaldība nevarēs saņemt līdzfinansējumu, jo ēkai ir 
jāatbilst noteiktajiem konkursa kritērijiem, un tad pašvaldībai būs visu jāfinansē no 
pašvaldības budžeta. K. Miķelsone vērš uzmanību, ka pašvaldībai nav tādu ēku, izņemot 
ēku Depo ielā 2, kas atbilstu emisijas projekta konkursa prasībām. Pauž viedokli, ka 
būtu lietderīgi izmantot iespēju un īstenot projektu, šādi sakārtojot un padarot par 
energoefektīvu vēl vienu pašvaldības ēku. Informē, ka ēkai Depo ielā 2 ir stratēģiskā 
atrašanas vieta, taču, lai Ādažu novada pašvaldības policija (turpmāk – pašvaldības 
policija) varētu pilnvērtīgi funkcionēt, jo būtiski pieauga tai noteiktās funkcijas, ir 
nepieciešams izbūvēt arī papildu ēku. J. Vaivads lūdz skaidrot, vai dalība projektā 
neuzliek pašvaldībai ierobežojumus uz 15 gadiem un šādi tiek ierobežota turpmākā 
attīstība. I. Pērkone informē, ka novads aug un attīstās, kā arī pašvaldības policija. Vērš 
uzmanību, ka augšanas un attīstības iespējas ir izrunātas un rezultāts balstās uz situācijas 
un attīstības izvērtējumu. J. Leja lūdz informēt, vai ir iespējams saņemt līdzfinansējumu, 
ja tiks izbūvēta jaunā ēka. Pauž viedokli, ka pasaulē šādas ēkas neatjauno, bet nojauc 
un ceļ jaunas. I. Pērkone informē, ka šādā gadījumā pašvaldība nevar saņemt 
līdzfinansējumu, jo konkursa nosacījumi šādu iespēju neparedz.); 

3. par ēkas Pirmā iela 42A turpmāko izmantošanu (I. Pērkone atgādina, ka Pirmajā iela 
42A pašvaldība veic “LIFEBauhausingEurope” projekta īstenošanu. Informē, ka, kad 
ēkas telpas atstās Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta (turpmāk – VUGD) 
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vienība, tad tās, kā pašreiz, tiks izmantotas pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” tehnikas izvietošanai.). 

Deputāts J. LEJA kliedz un neievēro Ādažu novada pašvaldības darba reglamenta (turpmāk – 
reglaments) 15. punktu, kas nosaka, ka sēdē drīkst runāt tikai tad, kad vārdu devis sēdes 
vadītājs un viņam ir tiesības pārtraukt deputātu vai citu personu, ja uzstāšanās neattiecas uz 
izskatāmā jautājuma būtību. 

K. MIĶELSONE aicina deputātus I. Krastiņu un J. Leju apstāties un nepamatoti neapšaubīt 
pašvaldības darbinieku – speciālistu un ekspertu, darbu, kā arī ievērot ētikas normas un 
neapvainot darbiniekus. 

Deputāts J. LEJA turpina kliegt, pārkāpjot ētikas un uzvedības normas. 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz reglamenta 18. punktu, kas nosaka, ka, ja sēdē klātesošās 
personas neievēro pašvaldības nolikumā un reglamentā noteikto sēdes norises kārtību, sēdes 
vadītājs izsaka aizrādījumu, un par to tiek veikts ieraksts sēdes protokolā, aizrāda deputātam 
J. Lejam, minot, ka kliegšana ir agresīva un vardarbīga uzvedība, un aicina viņu nomierināties, 
kā arī brīdina par sēdes pārtraukšanu. 

Deputāts J. LEJA neievēro reglamenta iepriekš minētos punktus un ignorē aizrādījumu. 

K. MIĶELSONE izsludina sēdes pārtraukumu uz 10 minūtēm no plkst. 10.10 līdz plkst. 10.20. 

*** 

Pārtraukums no plkst. 10.10 līdz plkst. 10.20. 

*** 

Plkst. 10.20 K. MIĶELSONE atsāk sēdi. 

I. KRASTIŅŠ informē, ka viņu interesē pašvaldības policijas viedoklis, jo pilsētā ir jābūt 
policijas iecirknim. Pauž viedokli par iespēju izmantot Iekšlietu ministrijas finansējumu un 
aicina rakstīt pieprasījumu Valsts policijai par iecirkņa izveidošanu Ādažu pilsētā. 

K. MIĶELSONE informē, ka Valsts policijas iecirknis vairākus gadus strādāja Gaujas ielā 16, 
Ādažos, taču līdz ar Iekšlietu ministrijas veikto reorganizāciju un štatu samazinājumu Valsts 
policijā, t.sk. darbinieku trūkuma dēļ, Valsts policijas iecirknis Ādažos tika slēgts. Vērš 
uzmanību, ka Iekšlietu ministrija arī piedalās minētajā konkursā. 

I. KRASTIŅŠ apvaino pašvaldības vadību bezdarbībā un nevēlēšanos izveidot Valsts policijas 
iecirkni Ādažu pilsētā. 

K. MIĶELSONE pārtrauc deputātu I. Krastiņu, vēršot uzmanību, ka viņš izplāta nepatiesu 
informāciju. Informē, ka Ētikas kodekss nosaka, paužot informāciju, norādīt tās avotu un 
nesniegt un neizplātīt nepatiesu informāciju. 

O. FELDMANIS informē, ka līdz 2024. gada rudenim Gaujas ielā 16, Ādažos darbojās Valsts 
policijas iecirknis. Informē, ka Iekšlietu ministrijas organizētas Valsts policijas reorganizācijas 
laikā viņš rakstīja priekšlikumu, lai Valsts policijas iecirknis Ādažos tiktu saglabāts, taču Valsts 
policijas reģionu pārvalde pieņēma lēmumu, ka šāda teritoriālā vienība Ādažos nav 
nepieciešama. Attiecībā uz projekta īstenošanas vietu Pirmajā ielā 42A informē, ka telpas, ko 
pašreiz izmanto VUGD vienība, ir uzskatāmas par atpūtas telpām un to pārveidošana un 
pielāgošana pašvaldības policijas vajadzībām prasīs lielu finansējumu no pašvaldības budžeta. 
Vērš uzmanību, ka vadlīnijas pašvaldības policijas darbam nosaka noteiktas prasības 
pašvaldības policijas telpām, kā arī ir jābūt aizturēšanas telpām un ieroču glabāšanas telpām, 
kā no nosaka attiecīgie Ministru kabineta noteikumi. Uzsver, ka pašvaldības policijai ir jāīsteno 
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visas vadlīnijas, kas tika izstrādātas 2024. gadā, tāpēc aicina, ja ir iespēja, sakārtot telpas Depo 
ielā 2, Ādažos. 

I. KRASTIŅŠ uzstāj uz telpu izmantošanu Pirmajā ielā 42A, Ādažos un pauž viedokli par 
pašvaldības domes vadības nevelēšanos risināt jautājumu par Valsts policijas iecirkņa 
izveidošanu Ādažos. 

K. MIĶELSONE informē, ka deputāts I. Krastiņš apšauba visas pašvaldības domes un 
pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieku darbu. Atkārtoti informē, ka Valsts policijas 
iecirknis Ādažos strādāja līdz 2024. gada 27. septembrim. Vērš uzmanību, ka pašvaldības 
domes vadībai bija tikšanās ar Valsts policijas priekšnieku, ģenerāli Armandu Ruku, kurš 
atzina, ka ar esošo cilvēkresursu nav iespējams nodrošināt Valsts policijas iecirkņa darbību 
Ādažos, tāpēc notika iecirkņu centralizācija un iecirknis Ādažos tika slēgts. Aicina deputātu I. 
Krastiņu neizplātīt nepatiesu informāciju, jo pašvaldības domes vadība jautājumu par Valsts 
policijas iecirkni Ādažos vairākkārt risināja, savukārt lēmumu par iecirkņa Ādažos slēgšanu 
pieņēma Valsts policija. Aicina deputātus nobalsot par sagatavoto lēmumprojektu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta finansēto projektu 
atklātajā konkursā “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana Iekšlietu ministrijas 
sistēmas iestāžu un pašvaldību policijas institūciju ēkās”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

Plkst. 10.40 J. VAIVADS atstāj sēdi. 

13. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 27. jūlija lēmumā Nr. 
358 “Par dalību “New Bauhaus” iniciatīvā” 

(Jānis Galakrodznieks) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2022. gada 27. jūlijā pieņēma lēmumu Nr. 358 “Par dalību “New 
Bauhaus” iniciatīvā”, atbalstot pašvaldības dalību LIFE programmas projektā 
“LIFEBauhausingEurope”, paredzot kopējās prognozētās izmaksas 500000 euro un 
pašvaldības ēkas Pirmajā ielā 42A, Ādažos (kadastra apzīmējums: 8044 007 0062 001) 
atjaunošanu. Projektā pašvaldība sadarbojas ar partneriem no Spānijas, Horvātijas un Ungārijas. 
Projekta vadošais partneris ir Spānijā reģistrēta juridiskā persona “EuroVértice Consultores 
S.L.”. Pašvaldība projektu realizē ciešā sadarbībā ar tās tehnisko partneri SIA “Ekodoma”. 

Plkst. 10.44 J. VAIVADS piedalās sēdē. 

J. LEJA lūdz informēt, kurā gadā nostiprināja īpašumu uz pašvaldības vārda. 

J. GALAKRODZNIEKS informē, ka 2018. gada 29. oktobrī Zemesgrāmatā tika nostiprinātas 
īpašuma tiesības uz īpašumu Pirmajā ielā 42A. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 27. 
jūlija lēmumā Nr. 358 “Par dalību “New Bauhaus” iniciatīvā”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

14. Par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas apstiprināšanu 
(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par lēmumprojektu par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas apstiprināšanu. 
Ierosina apstiprināt pašvaldības Starpinstitucionālo nepilngadīgo lietu komisiju šādā sastāvā: 

1. Inga Svence, Ādažu novada pašvaldības policijas vecākā inspektore;  
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2. Inga Visocka, Ādažu novada Sociālā dienesta vecākā sociālā darbiniece darbam ar 
ģimenēm un bērniem; 

3. Nataļja Jefremova, Ādažu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietniece;  

4. Ieva Pelcmane, Ādažu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes 
nodaļas jaunatnes lietu speciāliste. 

J. LEJA lūdz informēt, vai darbinieki piekrita darbam komisijā. 

G. PORIETIS informē, ka darbinieki piekrita darbam komisijā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas apstiprināšanu” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

15. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. 
septembra saistošajos noteikumos Nr. 73/2022 “Pašvaldības nozīmes ceļu un ielu 

uzturēšanas kārtība Ādažu novadā”” projektu 
(Everita Kāpa) 

Ziņo, ka pašvaldības domes 2022. gada 28. septembra saistošie noteikumi Nr. 73/2022 
“Pašvaldības nozīmes ceļu un ielu uzturēšanas kārtība Ādažu novadā” (turpmāk – noteikumi) 
nosaka kārtību, kādā pašvaldība piedalās pašvaldības nozīmes ceļu vai ielu būvniecībā un 
uzturēšanā, tai skaitā, līdzfinansē pašvaldības nozīmes ceļu un ielu uzturēšanu un būvniecību. 

Informē, ka noteikumu ietvaros ir paredzēta publisko līdzekļu piešķiršana 
publiskas/koplietošanas infrastruktūras būvniecībai un uzturēšanai, kas būs bez maksas un bez 
ierobežojumiem brīvi pieejama ikvienam sabiedrības loceklim, proti, izbūvētā ceļa 
infrastruktūra sniegs labumu vispārējai sabiedrībai. Izbūvējamie pašvaldības nozīmes ceļi vai 
ielas nebūs īpaši paredzēti un pielāgoti attiecīgo nekustamo īpašumu īpašnieku, kas varētu būt 
arī saimnieciskās darbības veicēji, vajadzībām (turklāt pašvaldības nozīmes ceļa vai ielas 
statusa noteikšana nekustamajam īpašumam ir privātpersonas īpašuma tiesību aprobežojums, 
kas uzliek tā īpašniekam pienākumu nodrošināt šī nekustamā īpašuma publisku pieejamību 
ikvienam sabiedrības loceklim). Tomēr, lai novērstu komercdarbības atbalsta piešķiršanas risku 
saimnieciskās darbības veicēju līmenī, pašvaldība ir papildinājusi noteikumus ar nosacījumu, 
ka līdzfinansējums tiek piešķirts tikai tādas publiskās infrastruktūras būvniecībai un 
uzturēšanai, kas ir bez maksas un bez ierobežojumiem pieejama visiem sabiedrības locekļiem, 
turklāt tā nav veidota kāda konkrēta saimnieciskās darbības veicēja interesēs un tā nav veidota 
atbilstoši saimnieciskās darbības veicēja izvirzītām prasībām par nepieciešamiem 
infrastruktūras pielāgojumiem. 

Vienlaikus, lai novērstu komercdarbības atbalsta piešķiršanas risku iepriekš minētās 
infrastruktūras būvniekam/uzturētājam, ir jānodrošina, ka tam izmaksātā atlīdzība ir atbilstoša 
tirgus cenai, tāpēc noteikumos tiek iekļauts mehānisms, kādā tiek pārbaudīta pašvaldībai 
iesniegto izdevumu tāmēs iekļauto izmaksu pozīciju atbilstība tirgus cenām. 

Papildus tiek precizēts noteikumu 12. punkts, kurā noteikta pieteikumu līdzfinansējuma 
piešķiršanai iesniegšanas kārtība. 

I. KRASTIŅŠ, E. KĀPA debatē par koplietošanas infrastruktūras būvniecības un uzturēšanas 
nosacījumiem un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumiem (E. Kāpa skaidro, ka normatīvie 
akti paredz iespēju nekustamo īpašumu īpašniekiem līdzfinansēt 50 % no ceļa izbūves 
izmaksām, taču nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršana ir jāizvērtē katrā noteiktā 
gadījumā atbilstoši normatīvo aktu prasībām un nosacījumiem.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 
28. septembra saistošajos noteikumos Nr. 73/2022 “Pašvaldības nozīmes ceļu un ielu 
uzturēšanas kārtība Ādažu novadā”” projektu un nodot to sabiedrības viedokļa 
noskaidrošanai. 

16. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 28. marta 
nolikumā Nr. 10 “Fotokonkursa “Mans Ādažu novads” nolikums”” projektu 

(Monika Griezne) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2024. gada 28. marta nolikumā Nr. 10 “Fotokonkursa 
“Mans Ādažu novads” nolikums”, kas izsaka jaunā redakcijā 1.5. un 1.6. apakšpunktu, kā arī 
redakcionāli precizē 2.1. un 3.9. apakšpunktu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 28. marta 
nolikumā Nr. 10 “Fotokonkursa “Mans Ādažu novads” nolikums”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

17. Par priekšlikumu bērna piedzimšanas pabalsta pārskatīšanai 
(Ieva Roze) 

Ziņojums (1. pielikums). 

K. MIĶELSONE, J. LEJA debatē par priekšlikumu bērna piedzimšanas pabalsta pārskatīšanai, 
to iespējamo apmēru, demogrāfiskajām izmaiņām novadā un iespējamo pabalsta saņēmēju 
skaitu turpmākajos gados. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Konceptuāli atbalstīt bērna piedzimšanas pabalsta pārskatīšanu un virzīt to 
izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē šā gada rudenī, kā priekšlikumu iekļaušanai 
pašvaldības 2026. gada budžeta projektā. 

18. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. gada 
budžeta tāmē 
(Artis Brūvers) 

Plkst. 11.12 J. LEJA atstāj sēdi. 

Lai pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) varētu veikt tai 
noteikto uzdevumu izpildi pašvaldības ielu un ceļu uzturēšanā, aģentūra ierosina tās šā gada 
budžeta tāmes grozījumus: 

1) pārcelt 22910 euro no ziemas uzturēšanas budžeta sadaļas, kur ir ietaupījums šā gadā, 
uz sadaļu “Ceļa “Zibeņi – Briljanti” esošā seguma reciklēšana”. Apstiprinātajā Ādažu 
novada ceļu programmā ceļa “Zibeņi – Briljanti” stāvoklis ir novērtēts ar “1”, jo ceļa 
segums ir degradējies un apdraud satiksmes dalībniekus. Seguma bedrīšu remonts ir 
neekonomisks un īslaicīgs, tāpēc nepieciešama ceļa seguma reciklēšana;  

2) pārcelt 78842 euro no investīciju projekta sadaļas (Baltezera kapu atmežotās daļas ceļu 
un celiņu izveidošanai paredzētie līdzekļi) uz ceļu un ielu uzturēšanas pašvaldības 
budžeta autoceļu fondu, investīciju projekta “Ķiršu ielas pārbūve, 4. kārta” izpildei 
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nepieciešamajām papildu izmaksām. Saskaņā ar iepirkuma “Ķiršu ielas pārbūve, 4. 
kārta” rezultātiem objektīvi ir nepieciešams lielāks finansējums projekta realizēšanai. 

Grozījumi nepieciešami, lai pārgrupētu valsts mērķdotācijas ceļu uzturēšanai asignējumus 
atbilstoši to izlietojuma attaisnotiem mērķiem saskaņā ar finanšu un grāmatvedības uzskaites 
noteikumiem, kā arī izlietotu tos atbilstoši faktiskajai un objektīvi mainīgajai situācijai, ko 
nevarēja precīzi prognozēt 2025. gada budžeta projekta sagatavošanas laikā.   

Pašvaldības domes 2023. gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta izstrādāšanas 
un izpildes kārtība” (turpmāk – noteikumi) 21.3. apakšpunkts nosaka, ka ierosinājumu tāmes 
iekšējiem grozījumiem ar paskaidrojumu par grozījumu iemesliem izpildītāji (iestādes vadītājs) 
iesniedz Finanšu komitejai gadījumā, ja grozījumi ir vairāk par 5000 euro vienā reizē, 
sagatavojot par to protokollēmumu. Aģentūra sagatavoja iesniegumu budžeta grozījumu 
veikšanai ar paskaidrojumu par grozījumu iemeslu (2. pielikums).  

Plkst. 11.14 J. LEJA piedalās sēdē. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, A. BRŪVERS, G. MIGLĀNS debatē par remontējamo ceļu 
garumiem, remontam izmantojamajiem materiāliem un remontu veidiem, to izmaksām, ceļu 
kalpošanas ilgumu. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 3. punktu, pašvaldības domes 2023. 
gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta izstrādāšanas un izpildes kārtība” 21.3. 
apakšpunktu, 

atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt budžeta grozījumus pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
2025. gada budžeta tāmē un: 

1.1. pārcelt 22910 euro no EKK 2246 (daļa no sadaļas “Ziemas Maršruts Nr.1, C 
kategorijas ielas un ceļu uzturēšanai plānotiem līdzekļi”) uz izdevumu pozīciju 
“Ceļa Zibeņi – Briljanti esošā seguma reciklēšana”; 

1.2. pārcelt 78842 euro no EKK 5240 no investīciju projekta sadaļas asignētajiem 
finanšu līdzekļiem (“Baltezera kapu atmežotās daļas ceļu un celiņu izveidošana”) 
uz EKK 5240 “Ceļu un ielu uzturēšanas pašvaldības budžeta autoceļu fonds”, 
investīciju projektam “Ķiršu ielas pārbūve, 4.kārta”. 

2. Uzdot aģentūras direktoram nodrošināt šī nolēmuma 1. punktā minēto grozījumu 
veikšanu aģentūras šā gada budžeta tāmē. 

3. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļai veikt šī nolēmuma 1. 
punktā noteikto finanšu līdzekļu pārcelšanu EKK ietvaros aģentūras šā gada budžeta 
tāmē. 

4. Uzdot pašvaldības izpilddirektora vietniecei nodrošināt šī lēmuma izpildes kontroli. 

19. Par grozījumiem pašvaldības 2025. gada budžetā 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2025. gada budžetā (3. pielikums). 

J. LEJA, S. MŪZE, E. KLINDŽĀNE debatē par Carnikavas stadiona vārtiem (E. Klindžāne 
informē, ka plānoti vārti no Jūras ielas puses un izmaksas ir 1500 euro.). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure 
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(LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja 
(S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2025. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. marta sēdē. 

20. Par deputāta Jāņa Lejas iesniegumu par nekustamā īpašuma nodokļa likmes 
pārskatīšanu 
(Jānis Leja) 

J. LEJA informē par savu šā gada 5. februāra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/846) par 
pašvaldības domes 2021. gada 20. oktobra saistošo noteikumu “Par nekustamā īpašuma nodokli 
Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – saistošie noteikumi) pārskatīšanu, grozīšanu. Pauž 
viedokli, ka pašvaldībai pēdējo gadu rēķinos bija nepieciešams informēt iedzīvotājus par 
sagaidāmo maksājumu, lai viņi varētu sagatavoties. 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka pašvaldība trīs gadu laikā brīdināja novada iedzīvotājus 
par paaugstināto nekustamā īpašuma nodokļa likmi ekspluatācijā nenodotajām ēkām. 

I. KRASTIŅŠ pauž viedokli, ka pašvaldībai nepieciešams pārskatīt ar nodokli apliekamos 
objektus, veikt sarunas ar iedzīvotājiem. 

K. MIĶELSONE informē, ka iedzīvotāji vēršas pašvaldībā un Ādažu novada būvvaldē jau 
notiek individuālo jautājumu izskatīšana. Vērš uzmanību, ka atbilde uz deputāta J. Lejas 
iesniegumu bija viņam sniegta šā gada 19. februārī (reģ. Nr. ĀNP/1-12-1/25/219). 

A. DENIŅA, K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, G. PORIETIS, A. GRIKMANIS, J. 
VAIVADS, E. KĀPA debatē par: 

1. iedzīvotāju vēršanos pašvaldībā un individuālo jautājumu risināšanu; 

2. normatīvo aktu piemērošanu un ievērošanu (K. Miķelsone informē, ka normatīvie akti 
nosaka kārtību nodokļu piemērošanā un neskatoties uz to, vai regulējums patīk vai 
nepatīk, to ir jāievēro. Vērš uzmanību, ka nekustamā īpašuma nodokļa likmes termiņa 
pārskatīšanu var veikt tikai uz nākamo gadu. Informē, ka iedzīvotāji jautājumus risina 
ar pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļu, Ādažu novada būvvaldi 
un Grāmatvedības nodaļu, kā arī izsaka pateicību minēto struktūrvienību darbiniekiem. 
Vērš uzmanību, ka lielākā iedzīvotāju daļa risina jautājumus ātri un viegli, kas liek 
domāt, ka tā bija vairāk iedzīvotāju nevēlēšanās sakārtot dokumentus un maksāt 
nodokļus.); 

3. deputāta J. Lejas ierosinājumu pašvaldībai izvērtēt individuāli katru objektu, apzināt 
iedzīvotājus par iemesliem un risināt tos individuāli, kā arī palīdzēt un atvieglot nodokļa 
apmaksu (K. Miķelsone informē, ka iedzīvotājiem par šādiem gadījumiem pašiem ir 
jāvēršas pašvaldībā. J. Leja lūdz uz Finanšu komitejas šā gada 16. aprīļa sēdi sagatavot 
priekš deputātiem informāciju “ar adresēm, kas ir izdarīts”. G. Porietis aicina uzdot 
Ādažu novada būvvaldei sagatavot informāciju, cik novadā ir paaugstinātā nekustamā 
īpašuma nodokļa maksātāju, kāda situācija ir uz šā gada 1. aprīli, proti, cik daudz 
iedzīvotāju nokārtoja lietas un cik daudz ir atlikušo lietu, kā arī vai ir saņemti iedzīvotāju 
priekšlikumi. A. Grikmanis informē, ka 2013. gadā parādījās termiņš par astoņiem 
gadiem un par to tika runāts visos līmeņos – Ministru kabinetā un pašvaldībās. Vērš 
uzmanību, ka Ādažu novada pašvaldība ir viena no pēdējām pašvaldībām, kas savos 
saistošajos noteikumos noteica paaugstināto nekustamā īpašuma nodokļa likmi. 
Informēšana notika vairākos veidos. Vērš uzmanību, ka valsts nostāja ir tāda, ka pa 
astoņiem gadiem jāveic būvniecība. Informē, ka individuālie gadījumi tiek izskatīti un 
iesniegumi ir piereģistrēti dokumentu vadības sistēmā. I. Krastiņš aicina sniegt 
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informāciju par pretimnākšanas pasākumiem, kā arī radīt mehānismu, kā risināt šīs 
situācijas. E. Kāpa vērš uzmanību, ka esošajos saistošajos noteikumos jau ir iestrādāti 
attiecīgie risinājumi.). 

K. MIĶELSONE informē, ka deputātam J. Lejam tika sniegta rakstiska atbilde uz viņa 
iesniegumu, kā arī pašvaldības izpilddirektors un Ādažu novada būvvalde individuāli risina 
gadījumus. Aicina atbalstīt pašvaldības izpilddirektora priekšlikumu un uzdot attiecīgu 
uzdevumu Ādažu novada būvvaldei. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdod Ādažu novada būvvaldei sagatavot uz Finanšu komitejas šā gada 16. aprīļa sēdi 
informāciju: 1) cik daudz novadā ir paaugstinātā nekustamā īpašuma nodokļa 
maksātāju; 2) kāda situācija ir uz šā gada 1. aprīli – cik nokārtoja dokumentus un nodeva 
īpašumus ekspluatācijā, cik procesā un cik atlikušie; 3) vai un cik saņemti iedzīvotāju 
iesniegumi pēc paziņojumu par nekustamā īpašuma nodokļa izsūtīšanu ar lūgumu risināt 
situācijas individuāli. 

*** 

Pusdienu pārtraukums no plkst. 12.15 līdz plkst. 13.00. 

A. DENIŅA, K. LAKŠEVICA, G. MIGLĀNS no plkst. 13.00 piedalās sēdē attālināti, 
izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku. 

*** 

21. Par pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par SIA “Ādažu ūdens” valdi 
(Guntis Porietis) 

Ziņo, ka šā gada 17. martā ir saņemts A. Dundura paziņojums par atteikšanos no SIA “Ādažu 
ūdens” valdes locekļa amata (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/1707). Informē, ka šā gada 17. martā 
kapitālsabiedrības dalībnieku sapulcē tika nolemts atbrīvot A. Dunduru no SIA “Ādažu ūdens” 
valdes locekļa amata un par valdes locekļa pienākumu izpildītāju (turpmāk – valdes locekļa 
p.i.) iecelt J. Krūzi (SIA “Ādažu namsaimnieks” valdes locekli). Minētās izmaiņas apstiprināja 
Uzņēmumu reģistrs. Informē, ka J. Krūze ir ievēlēts par valdes locekļa p.i. līdz šā gada 31. 
augustam vai līdz brīdim, kad ir apstiprināts jauns valdes loceklis. Lai novērstu interešu 
konflikta situācijas gadījumos, kas skar abu kapitālsabiedrību intereses, dokumentus šādos 
gadījumos parakstīs pašvaldības izpilddirektors G. Porietis. 

Informē, ka SIA “Ādažu ūdens” pakalpojumu sniegšana tiek turpināta esošajā kārtībā. SIA 
“Ādažu ūdens” tehniskais direktors J. Neilands turpina strādāt kapitālsabiedrībā ar Korupcijas 
novēršanas un apkārošanas biroja (turpmāk – KNAB) noteiktajiem ierobežojumiem 
kriminālprocesa ietvaros. 

G. KOZLOVSKA lūdz informēt, kad tiks izsludināts konkurss uz SIA “Ādažu ūdens” valdes 
locekļa amatu. 

G. PORIETIS informē, ka plānots konkursu izsludināt nākamnedēļ, jo ir jābūt sertificētam 
personāla speciālistam “no malas” (kurš nestrādā pašvaldībā). Informē arī, ka par paraugu tiks 
ņemts SIA “Garkalnes ūdens” sludinājums uz valdes locekļa amatu. Pretendentu pieteikšanas 
termiņš ir viens mēnesis. 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka kapitālsabiedrību valdes locekļa konkurss notiek savādāk, 
kā konkurss uz pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora amatu. 
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J. LEJA lūdz informēt par KNAB lēmumu un pašvaldības rīcību, ja netiku saņemts A. Dundura 
paziņojums. 

G. PORIETIS informē, ka tiek atsavināti dokumenti, liegta piekļuve datoriem un 
elektroniskajām sistēmām, izņemtas atslēgas un darba automašīna. 

I. KRASTIŅŠ lūdz nodrošināt objektivitāti un caurspidīgumu. Pauž viedokli, ka A. Miglāva 
pieņemšana darbā SIA “Ādažu ūdens” un viņa saistība ar bijušo pašvaldības priekšsēdētāju M. 
Sprindžuku šajā situācijā ir ļoti bīstama. 

Plkst. 13.13 J. LEJA atstāj sēdi. 

K. MIĶELSONE aicina pašvaldības izpilddirektoru G. Porieti informēt deputātus par 
aktualitātēm. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

22. Par informatīvo ziņojumu par Jūras ielas 4, Carnikavā ēkas turpmāko izmantošanu 
(Inga Pērkone) 

Ziņojums (4. pielikums). 

Plkst. 13.17 J. LEJA piedalās sēdē. 

I. KRASTIŅŠ, G. KOZLOVSKA, I. PĒRKONE, J. LEJA, K. MIĶELSONE, G. PORIETIS 
debatē par: 

1. sagatavoto priekšlikumu un deputāta I. Krastiņa aicinājumu atrast veidu, kā nodot ēku 
Jūras ielā 4, Carnikavā (turpmāk – ēka) biedrībai (I. Pērkone informē, ka pašvaldība 
nevar ēku nodot biedrībai ilgstošai lietošanai, jo ēku būs jānojauc, bet pirms tās 
nodošanas biedrībai terminētai lietošanai ir jāveic minētās ēkas tehniskā apsekošana. G. 
Kozlovska alegoriski salīdzina ēku ar Parīzes Dievmātes katedrāli un pauž viedokli, ka 
svaru kausos ir no vienas puses nelielas grupiņas intereses un no otrās – izglītības 
kvartāls un Carnikavas vidusskolas telpu paplašināšana. Aicina atbilstoši iepriekš 
pieņemtajiem lēmumiem nojaukt ēku un “iet uz priekšu un attīstību”, nevis organizēt 
pirmsvēlēšanu cīņu. Informē, ka ir “pret” sagatavoto priekšlikumu, jo ir lēmums par 
ēkas nojaukšanu, ko ir jāpilda. I. Krastiņš lūdz skaidrot, kāpēc ir sagatavots 
priekšlikums, ja vadība ir “pret”. I. Pērkone informē par pašvaldības domes šā gada 27. 
februāra lēmumu Nr. 46 “Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu” un uzdevumu 
pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļai organizēt kolektīvā 
iesnieguma tālāku virzību.); 

2. ēkas tehniskajai apsekošanai nepieciešamo finansējumu un finansējumu, kas ir 
nepieciešams ēkas nojaukšanai (K. Miķelsone informē, ka ēka tiks nojaukta. Vērš 
uzmanību, ka pašvaldības domē nav pieņemts lēmums par ēkas nodošanu biedrībai. 
Informē, ka ēkas ekspluatēšana bez tehniskās apsekošanas un papildu investīcijām nav 
iespējama. Pauž viedokli, ka saimnieciski ir attīstīt izglītības kvartālu. G. Kozlovska 
informē, ka ēka nav izmantojama publiskās ēkas vajadzībām. Aicina virzīties tālāk un 
nojaukt ēku, netērējot līdzekļus tehniskajai apsekošanai. K. Miķelsone informē, ka 
deputāti I. Krastiņš un J. Leja apšauba pašvaldības kompetentus darbiniekus un lai uz 
minēto deputātu sirdsapziņas ir 3000 euro, kas nepieciešami tehniskajai apsekošanai, jo 
šādi tiks pasargāti pašvaldības darbinieki. Vērš uzmanību, ka deputāts J. Leja aizskar 
pašvaldības darbinieku kompetenci un pārkāpj ētikas normas.); 
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3. pašvaldības izpilddirektora G. Porieša priekšlikumu pašvaldības domes deputātiem vai 
nu balsot “pret” sagatavoto priekšlikumu un, pamatojoties uz Finanšu komitejas 
atzinumu, nojaukt ēku, vai nu atbalstīt to un saņemt sertificētā būvinženiera atzinumu 
un, ja atzinums būs pozitīvs, nodot ēku biedrībai terminētai ekspluatācijai (G. 
Kozlovska aicina balsot “pret” sagatavoto priekšlikumu un ēku nojaut, kā arī atcerēties 
par Carnikavas izglītības kvartālu un nevilcināt laiku. Aicina deputātus uzdot sev 
jautājumu par lietderīgumu nodot ēku biedrībai uz laiku.). 

K. MIĶELSONE aicina pieņemt informāciju zināšanai, kā arī uzdot pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss” organizēt ēkas tehnisko apsekošanu, piesaistot kompetentu 
būvspeciālistu, šim mērķim nepieciešamo finansējumu atvēlot no līdzekļiem, kas pašvaldības 
šā gada pašvaldības budžetā bija paredzēti ēkas demontāžai, kā arī uzdot pašvaldības Centrālās 
pārvaldes Attīstības un projektu nodaļai sadarbībā ar pašvaldības aģentūru “Carnikavas 
komunālserviss” sagatavot lēmumprojektu izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta 
domes sēdē iepriekš minētā uzdevuma izpildei. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Kristīne 
Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Jānis 
Vaivads (LZP)), "Pret" – 1 (Genovefa Kozlovska (LZS)), "Atturas" – 1 (Gatis Miglāns (LZS)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” organizēt ēkas tehnisko 
apsekošanu, piesaistot kompetentu būvspeciālistu, šim mērķim nepieciešamo 
finansējumu atvēlot no līdzekļiem, kas pašvaldības šā gada pašvaldības budžetā bija 
paredzēti ēkas demontāžai. 

3. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļai sadarbībā ar 
pašvaldības aģentūru “Carnikavas komunālserviss” sagatavot lēmumprojektu 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. marta domes sēdē šī nolēmuma 2. punktā 
minētā uzdevuma izpildei 

23. Par informatīvo ziņojumu par ciemu attīstības plānu izstrādi 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par ciemu attīstības plānu izstrādi (5. pielikums). 

Plkst. 13.52 J. VAIVADS atstāj sēdi. 

Plkst. 13.54 J. VAIVADS piedalās sēdē. 

Plkst. 13.57 J. LEJA atstāj sēdi. 

K. MIĶELSONE pateicas pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas, 
Teritorijas plānošanas nodaļas, Ādažu novada būvvaldes un pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” darbiniekiem par darbu un sagatavotajiem dokumentiem. 

J. VAIVADS, I. PĒRKONE debatē par ciemu pārstāvju, iedzīvotāju padomju pārstāvju un 
pašvaldības pārstāvju saziņas kanāliem un komunikāciju. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Publicēt izstrādāto ciemu attīstības plānu pirmos uzmetumus pašvaldības tīmekļa 
vietnē, sadaļā Aktualitātes / Sabiedrības līdzdalība / Ciemu attīstības plāni. 
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3. Nosūtīt izstrādāto ciemu attīstības plānu pirmos uzmetumus kopienu pārstāvjiem un 
iedzīvotāju padomēm. 

4. Turpināt darbu pie ciemu attīstības plānu izstrādes, t.sk., organizēt nākamās sanāksmes 
ar iedzīvotājiem. 

24. Par Bāriņtiesas pārskata ziņojumu par darbu 2024. gadā 
(Ineta Stasjule) 

Ziņo par Ādažu novada bāriņtiesas darbu 2024. gadā (6. pielikums). 

A. KRASTA izsaka pateicību Ādažu novada bāriņtiesai par ātro iesaistīšanos, situāciju 
risināšanu un sniegto atbalstu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

25. Par Ādažu novada Vēlēšanu komisijas informatīvo ziņojumu 
(Agita Berkmane) 

Ziņo par Eiropas Parlamenta vēlēšanām 2024. gadā un Pašvaldību vēlēšanām 2025. gadā (7. 
pielikums). 

K. MIĶELSONE izsaka pateicību Ādažu novada Vēlēšanu komisijas priekšsēdētājai A. 
Berkmanei par nenobīšanos par bērnu iesaistīšanu vēlēšanu laikā, uzsverot, ka komisija ir 
atvērta un atsaucīga. 

A. BERKMANE informē par balsošanas iespējām, t.sk. vērš uzmanību, ka Ādažu novadā nebūs 
izbraukuma iecirkņu, taču, ja pašvaldības domes deputāti vēlas, tad var pieņemt lēmumu, 
paredzot arī attiecīgu finansējumu minētā balsošanas iecirkņa nodrošināšanai. Informē, ka 
pašvaldību vēlēšanu organizēšanu nodrošina pašvaldības no sava budžeta. 

G. KOZLOVSKA ierosina vēlēšanu dienā nodrošināt sabiedrisko transportu pa brīvu, šādi 
sekmējot lielāku iedzīvotāju apmeklētību vēlēšanās. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
 

Sēde slēgta 2025. gada 19. marts plkst. 14:30. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja    Karīna Miķelsone 
                       
Protokolētāja        Jevgēnija Sviridenkova 
 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


